
 

Skolebestyrelsesmøde 11.05.2022 

Mødelokalet afdeling Nord kl. 18.00-21.00 

Forældrerepræsentanter: Maria Louise Juul Bennedbæk, Anne Katrine von Staffeldt, Thomas Skou Hansen, Jesper Fischer-Møller, Nikolaj 

Sandbæk, Jens Klit Thomsen, Iben Ljungmann. 

Medarbejderrepræsentanter: Katrine Gåsland, Morten Andersen, Paul Bondesen, Marianne Møldrup 

Skoleledelse: Jamie Stevenson, Lola Nielsen, Jakob Fenneberg-Hansen, Susanne Bryld 

Elevrepræsentanter: Sofus Kjertmann Sørensen, Tobias Maltesen 

 

Dagsorden 

1.  Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendt 

2.  Godkendelse af referat Bilag: Referat fra sidste møde Godkendt 

3.  Skolebestyrelse 22-25 Godkendelse af antal medlemmer i næste 

bestyrelsesperiode. 

 

Kommunens vedtægterne giver mulighed for 7-9 

forældre. NS har tidligere haft 7 forældre, men der 

indstilles til, at vi har 9 forældrerepræsentanter i 

næste periode. 

 

Bilag: Referat fra Infomøde 

 

Formanden orienterer om interesse for 

bestyrelsesarbejdet, som har medført, at der er 

kom flere nysgerrige.  

Vi indstiller til, at der er 9 forældrerepræsentanter i 

næste periode og 3 suppleanter.  

Bestyrelse godkender forslag. Bredere 

repræsenteret – både indskoling og udskoling.  

Vi henstiller til den nye bestyrelse at:  

Dagsordenspunkterne skal være tydeligere – TD, 

TO, TB. Samt tid på punkterne.  

Evt. forberedelse til punkterne – en gruppe 

præsenterer noget.  



 

4.  Kontaktforældre Kontaktforældre 

 

Rolle og muligheder. Indledende drøftelse omkring 

hvordan kontaktforældre kan genaktiveres efter 

coronaperioden og sammenlægning. En vigtig opgave 

for den nye bestyrelse. 

 

Bilag: Tidligere beskrivelse af rollen som 

kontaktforældre 

 

Forslag: Vi tager punktet om et fast møde med 

bestyrelse og ledelse ud af folderen. Andre 

faktuelle forhold og datoer rettes til. 

Iben noterer ændringer til forslag, som er sendt ud 

med dagsordenen og retter til. 

5.  Kalender Skolekalender og arrangementer 

 

- Orientering om nuværende planlægning fra 

ledelsen 

- Kommentarer fra bestyrelsen 

 

Streetevent – mellemtrin og udskoling sommer. 

Første skoledag – morgenmad/kaffe til alle børn og 

forældre. Musikskolen spiller.  

 

Infomøde den 15/6-22 

Planer om kunst og kultur event: Lerskulpturer i 

naturen omkring skolen for at markere 

sammenflytningen 

Forårsfest 

Bestyrelsesseminar slut september/start oktober.  

 

6.  Skolehjem samarbejde Indledende drøftelse af former og organisering for 

Skolehjem samarbejde. En vigtig opgave for den nye 

bestyrelse. 

 

- Forældremøder 

- Skolehjemsamtaler og kontaktbogen  

 

Forældremøder bliver koordineret første gang.  

Et ordinært forældremøde om efteråret og 

temamøder om foråret – ledelsen vender tilbage 

med en oversigt til bestyrelsen.   

Fx: Sociale medier 

Alkohol/fester 



 

Skolehjemsamtaler – to om året 

Husk at bevare muligheden for online samtaler.  

Elevplanen udgår – Kontaktbogen kommer til at 

være i løbet af næste skoleår ud fra et koncept 

fælles for Fredensborg Kommune.  

7.  Orientering fra 

ledelsen 

 

Elever fra Ukraine 

Status sammenflytning 

Status økonomi 

 

Ukraine: Første to elever på Nivå er på vej. 50-60 

elever i kommunen. Børn op til 13 år kommer til 

distriktsskole – over 13 til M3 

Flytning Der er etableret byggeplads på Nord – vi 

er i gang med at flytte og klargøre den del af 

skolen, der er i etape 1. Begynder i næste uge.  

Lidt spænding omkring legepladsen – det er faldet 

på plads. Der bliver beskåret og gjort klar til 

legepladsen.  

Trafikken - se bilag.  

Økonomi: Efter 4 måneder har vi brugt 31% af 

budgettet – det forløber fornuftigt. Løn er tilpasset 

budgettet.  

Stigning på driftsudgifter – vand, varme og el. 

SFO: Modtaget nye skolebørn på Galaxen – god 

stemning. Sammenlægning af Smilehullet/Galaxen 

– god stemning. Organiseret i årgangsteams.  

Jakob overtager Basen pr. 1/7. Sidste dag i 

Galaxen 24. juni, derefter alle børn i Smilehullet. 

Lukket uge 29, den sidste uge i juli er alle børn på 

SIV (Planteavlestationen).  



 

Loppemarked den 18/6 med skole og SFO inventar. 

Kommunal efteruddannelse af SFO medarbejdere.  

Gallafest i aften: Der er skrevet en utilfredshed fra 

forælder om manglende kåringer i aften. Det har vi 

sagt nej til. Lister og kåringer af de yngre elever er 

ikke en kultur eller tradition, som vi som skole ikke 

bakker op om.  

Orientering om sidste skoledag og translokation.  

Bekymring om trivsel og tryghed på årgang er 

nævnt, ledelse orienterer om henvendelser og 

tiltag. Der arbejdes med udfordringerne. 

8.  Meddelelser fra: 

-formanden 

-medarbejderne 

-elevrådet 

 

 BSU dialogmøde den 25/5 kl. 17.30 

Sidste bestyrelsesmøde er et socialt arrangement.  

Tredje årgang besøger Fredensborg til 

regentjubilæum. Alle 3. klasser i Fredensborg 

kommune.  

9.  Punkter til kommende 

dagsordener 

  

10.  Evt.   

 


